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P r o t o k ó ł   

 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka 
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P r o t o k ó ł  
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 27 listopada 2018 

roku pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej 

Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 6 członków Komisji ( lista obecności w 

załączeniu do protokołu ).  

 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia; 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji;   

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na II sesję Rady Miasta.  

4. Sprawy różne.  

AD. 1 

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska  dokonała otwarcia posiedzenia 

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodnicząca  Komisji  

przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty w głosowaniu: 

Jednogłośnie 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji  

Radny p. Paweł Pecura jako kandydata na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego zaproponował kandydaturę 

radnego p. Bogusława Konrada.  

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska  zapytała czy ktoś jeszcze z pośród 

członków Komisji ma jakieś propozycje i chciałby zgłosić kandydata na 

Wiceprzewodniczącego Komisji.  

Radny p. Stanisław Dylewski jako kandydatkę na funkcję Wiceprzewodniczącej 

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego zaproponował radną 
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p. Renatę Trojanowska. Radny uzasadnił swoją propozycję tym, że w/w radna przez wiele lat 

pełniła funkcję Skarbnika Miasta wobec czego jak zauważył radny wiele by wniosła do 

Komisji Finansowej.  

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy radna p. Renata 

Trojanowska przyjmuję propozycję w/w kandydatury.  

Radna p. Renata Trojanowska nie wyraziła zgody na kandydowanie na funkcję 

Wiceprzewodniczącej Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno  

– Gospodarczego.  

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy radny p. Bogusław 

Konrad przyjmuję propozycję w/w kandydatury.  

Radny p. Bogusław Konrad odpowiedział, że tak, wyraża zgodę na kandydowanie na 

funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji.  

Komisja w głosowaniu jawnym 4 głosami „za”, 0 głosami „przeciw” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” wybrała na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji p. Bogusława 

Konrada. 

AD. 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na II sesję Rady Miasta.  

a/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska zwrócił się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedmiotowego projektu uchwały.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu przedmiotowego projektu 

uchwały wyjaśniała, że przedłożony projekt zwiera zwiększenie planowanych dochodów  

o kwotę 17 640 000,00 zł. natomiast planowane wydatki ulegają zmniejszeniu o kwotę 

24 340 000,00 zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że przyjęcie 

niniejszej uchwały spowoduje zmniejszenie deficytu miasta i planowanego kredytu o kwotę 

6 700 000,00 zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwrócił uwagę, że przedstawiony 

projekt uchwały zawiera rezygnacje z zadań inwestycyjnych, które były przewidziane do 

realizacji w 2018 r. przy wykorzystaniu środków zewnętrznych.  Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska poinformowała, że na przedstawioną powyżej zmianę mają w głównej mierze 

wpływ dwa zadania inwestycyjne. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska oznajmiała, że 

zadaniami tymi są budowa ciągów pieszo – rowerowych oraz budowa ulicy Prusa  

– Lubiejewska. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że w zmianie uchwały 

budżetowej została wprowadzone również zwiększenie subwencji o kwotę 201 000,00 zł.  

i zmniejszenie dochodów o kwotę z udziałem środków zewnętrznych przeznaczonych na 

zadanie pod nazwą „ochrona powietrza atmosferycznego”. Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska w następnej kolejności nawiązała do tematu wydatków na drogi. Skarbnik Miasta 

p. Anna Wilczyńska poinformowała, że wydatki na drogi zmniejszają się na ogólną kwotę  



str. 4 
 

o  23 886 000,00 zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniała, że składają się na to 

poszczególne zadania inwestycyjne.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał ile jest zadań, o których mowa. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że dużo jednocześnie 

informując, że część zadań są to zadania, które jak na chwilę obecna wiadomo nie zostaną już 

zrealizowane w 2018 r. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zawróciła uwagę, że największe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą budowa ciągów – pieszo rowerowych, które zostało zdjęte  

w 2018 roku jest w całości umieszczone w projekcie budżetu miasta na 2019 rok.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy podobna sytuacja ma miejsce w przypadku  

ul. Kościuszki.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że środki na przebudowę  

ul. Kościuszki zostały zaplanowane w projekcie budżetu miasta z kwotą 1 000 000,00 zł. 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu inwestycji ul. Kościuszki zwrócił 

uwagę, że planowana kwota środków w budżecie na 2018 rok zawierała środki w kwocie 

450 000,00 zł. na budowę ul. Kościuszki i kwotę 450 000,00 zł. na budowę skrzyżowania ul. 

Kościuszki / Warchalskiego / ks. Sobotki. Radny przypomniał, że przedstawione powyżej 

środki zostały zdjęte z planowanej inwestycji przebicia ul. Jagiellońskiej. Radny przypomniał 

również, że w/s budowy ul. Kościuszki odbyły się trzy przetargi, które zakończyły się 

fiaskiem. Radny zaproponował aby z początkiem 2019 roku ogłosić kolejny przetarg w/s 

celem wykonania chociaż w/w skrzyżowania. Radny uzasadnił swoją propozycję tym, że 

wyżej wskazane skrzyżowania stanowi zagrożenie dla życia i bezpieczeństwa mieszkańców. 

Radny przypomniał również, że w trakcie trwania roku budżetowego radni wprowadzili do 

budżetu miasta zadanie pod nazwą modernizacja skrzyżowania ul. Kościuszki / 

Warchalskiego / ks. Sobotki. Radny zauważył, że ogłoszony przetarg na w/w zadanie nie 

został rozstrzygnięty z powodzeniem.  Radny nawiązał do wypowiedzi Z-cy Burmistrza 

Miasta p. Daniela Choinki z Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej 

oraz Ochrony Środowiska, z której wynikało, że powyższe zadanie będzie realizowane  

w przypadku  pozyskania  środków zewnętrznych.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

radnego zwrócił uwagę, że w budżecie miasta na 2018 rok została przeznaczona na te zadanie 

kwota 400 000,00 zł. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że jak 

pokazały przeprowadzone postępowania przetargowe w/w kwota była zbyt mała ponieważ 

złożone przez potencjalnych wykonawców oferty kształtowały się w granicach 1 mln. zł. Z-ca 

Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśniał, że w związku z powyższym na w/w zadanie 

w projekcie budżetu miasta na 2019 rok została zaplanowana kwota 1 mln. zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy w związku z powyższym możliwa jest 

zmiana nazwy zadania z budowy drogi na budowę sygnalizacji świetlnej skrzyżowania  

ul. Kościuszki / Warchalskiego / ks. Sobotki.  



str. 5 
 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił,  że na chwilę obecną trwa jeszcze 

procedura pozyskania pozwolenia na budowę ul. Kościuszki. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka poinformował, że miasto będzie się starać o pozyskanie środków 

zewnętrznych na w/w zadanie.  Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że 

jeżeli uda się pozyskać środki zewnętrze wówczas istnieje możliwość wykonania zarówno 

budowy drogi jak i budowy skrzyżowania.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do powyższej wypowiedzi zwrócił uwagę, 

że środki finansowe na modernizację drogi ul. Prusa znajdują się w budżecie miasta  

i modernizacja drogi jest realizowana natomiast w przypadku ul. Kościuszki takiego działania 

brakuje.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że w przypadku ul. B. Prusa 

jest wykonany projekt modernizacji drogi i zostało uzyskane pozwolenie na budowę 

natomiast w przypadku ul. Kościuszki projekt dopiero będzie wykonany i na chwilę obecną 

miasta czeka na uzyskanie pozwolenia na budowę.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu własności drogi ul. 3- go Maja oraz 

stanu nawierzchni w/w drogi. Radny wyraził zdanie, że nikt z władz miasta nie interesuje się 

projektem drogi ul. 3- go Maja prowadzącej przez centrum miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że droga, o której mówi 

radny nie jest własnością miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że skieruje pismo w/s wraz ze zdjęciami 

do Marszałka Struzika z prośbą o interwencję w/s. Radny oznajmił, że w swoich działaniach 

dołoży wszelkich starań aby w/w droga została wykonana.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy radni mają jeszcze jakieś 

uwagi co do omawianego projektu uchwały.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu zmiany po stronie dochodów 

znajdującego się w dziale 900 § 6280 dotyczącego środków na ochronę powietrza 

atmosferycznego i klimatu. Radny zapytała z czym wiąże się powyżej wskazana zmiana.  

 Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do pytania radnego wyjaśnił, 

że ma to związek z środkami finansowym przeznaczonymi na realizację wymiany pieców.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że nastąpiła zmiana zasad składania 

wniosków w/w zakresie jednocześnie wyjaśniając, że wnioski na chwilę obecną nie będą już 

składane za pośrednictwem Urzędu Miasta a indywidualnie.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy w budżecie miasta na 2019 rok będą ujęte 

jakieś środki na realizację powyżej wskazanego zadania.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie jednocześnie 

informując, że miasto nie będzie tego zadania rozliczać.  Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka zwrócił uwagę, że w związku ze zmianą zasad zostały zdjęte środki przewidziane na 

realizację tego zadania.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy informacja dotycząca zmiany zasad składania 

wniosków została zamieszczona na stronie miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu dochodów w punkcie przewidzianych 

na obiekty sportowe. Radny zwrócił uwagę, że po zmianie zapis w tym punkcie bilansuje się 

na 0. Radny zapytał czy ma to związek z Otwartą Stefą Aktywności.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka wyjaśniał, że zadanie to zostało wprowadzone do budżetu  

w związku ze złożonym wnioskiem na pozyskanie środków zewnętrznych. Z-ca Burmistrza 

Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że na chwilę obecną wiadomo już, że środki nie 

zostały pozyskane w związku z czym zadanie to nie będzie realizowane.  

Radny p. Bogusław Konrad  w następnej kolejności nawiązał do tematu zmiany  

w planie wydatków inwestycyjnych jednostek budżetowych. Radny zapytał z czego wynika 

powyższa zmiana.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do pytania radnego wyjaśniała, że 

jeżeli chodzi o § 605 jest  to zmniejszenie wydatków inwestycyjnych przewidzianych na 

realizację zadania budowy szkoły.  Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że 

jeżeli natomiast chodzi o § 606 jest to zmiana wynikająca z zmiany przepisów dotyczących 

środków trwałych i wiąże się ona z przeniesieniem środków trwałych z wydatków 

inwestycyjnych do wydatków bieżących na wniosek dyrektora szkoły.  

Radny p. Bogusław Konrad  następnie nawiązał do tematu zmiany zawartej w dziale 

851 § 430 dotyczącym ochrony zdrowia. Radny zapytał z czym wiąże się przedstawiona 

powyżej zmiana.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniała, że ma to związek z utworzeniem 

nowego zadania inwestycyjnego pod nazwą „kuchnia miejska” realizowanego w ramach 

środków „alkoholowych”.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do powyższej wypowiedzi 

uzupełnił, że zdanie to będzie realizowane w ramach MOPS. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka wyjaśnił, że do chwili obecnej subwencje w tym zakresie były wpłacane  

w formie gotówkowej natomiast realizacja planowanego zadania spowoduje, że w zakresie 

tym nastąpi zmiana z formy gotówkowej na bezgotówkową.  
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Radny p. Bogusław Konrad  zapytał gdzie jest planowana lokalizacji tzw. kuchni 

miejskiej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że planowana lokalizacja to 

obiekt przy ul. 3 – go Maja 57.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała co udało się zrealizować na ul. Piłsudskiego za 

środki przeznaczone na to zadanie w br.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że droga oraz parkingi.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że w związku z zakończeniem w/w 

zadania pozostała kwota zostaje zdjęta z planu wydatków.  

Radna p. Renata Trojanowska w następnej kolejności zapytała o inwestycję  

ul. Olszynowej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną miasto 

czeka na projekt. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że w przyszłym 

tygodniu planowane jest spotkanie z mieszkańcami ul. Olszynowej na, którym zostanie 

przedstawiony zmieniony projekt tej ulicy uwzględniający uwagi mieszkańców.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy środki na realizację powyższego zadania 

zostaną przesunięte.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że środki na realizację  

ul. Olszynowej zostaną wprowadzone do środków niewygasających. Z-ca Burmistrza Miasta 

p. Daniel Choinka poinformował, że po uzyskaniu pozwolenia na budowę zostaną podjęte 

dalsze działania związane z budową tej drogi.  

 Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do tematu środków na budowę ciągów 

pieszo – rowerowych zapytała czy środki te zostaną zdjęte czy przesunięte na 2019 rok.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do pytania radnej  

odpowiedział, że środki na w/w zadanie zostają przeniesione na 2019 rok w tej samej kwocie, 

w której były zaplanowane w 2018 r.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy wiadomo jaki jest przewidywany koszt 

budowy szkoły. 

 Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest 

jeszcze wiadomo jaki będzie całkowity koszt budowy szkoły. Z-ca Burmistrza Miasta  
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p. Daniel Choinka wyjaśnił, że w pierwszej kolejności konieczne jest ustalenie lokalizacji  

a następnie dopiero zostanie zlecone wykonanie projektu wraz z kosztorysem.  

Radna p. Renata Trojanowska wyraziła zdanie, że zmiany, które znajdują się WPF 

nasuwają wiele wątpliwości. Radna zwróciła uwagę, że jedną z nasuwających się wątpliwości 

jest kwota 1 330 000,00 zł. Radna uzasadniała swoją wypowiedź tym, że sytuacja wygląda tak 

jakby została wydatkowana kwota około 500 tys. zł. Radna wyraziła wątpliwość co 

rzeczywistego wydatkowania tej kwoty. Radna wyraziła opinię, że powyżej przedstawiona  

sytuacja obrazuje niespójność. Radna zwróciła uwagę, że inną niespójnością przedstawioną  

w WPF jest kwestia środków na budowę szkoły.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnej 

zwróciła uwagę, że w projekcie WPF na 2019 rok wszystkie pozycje zostaną zaproponowane 

do zmiany.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu budowy szkoły poddał pod 

rozwagę czy rzeczywiście inwestycja ta jest potrzebna. Radny zwrócił uwagę na kwestie 

związaną z niżem demograficznym. Radny zapytał czy nie zasadne byłoby zastanowienie się 

nad nową rejonizacją i przesunięciem części uczniów z jednej do drugiej szkoły.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do powyższej 

wypowiedzi radnego poddała pod rozwagę czy właściwym działaniem jest narzucanie 

rodzicom do, której szkoły mają zapisać dziecko.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu stanu ulic w centrum miasta. Radny 

wyraził zdanie, że ulice znajdujące się w centrum miasta są zagospodarowane w sposób zły 

od wielu lat.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną całe 

centrum miasta zostało przewidziane do rewitalizacji.  

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że w swojej wypowiedzi mówi on  

o ulicach Sikorskiego, 3-go Maja, Lubiejewskiej, Kościuszki, Szkolnej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do wypowiedzi radnego 

zwrócił uwagę, że zarówno na ul. Kościuszki jak i ul. Batorego jest wykonany projekt 

budowy ścieżek rowerowych. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że co do 

ul. Kościuszki planowane jest również wykonanie sygnalizacji świetlnej jak również 

modernizacja drugiego odcinka drogi.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu planu wydatków majątkowych. Radny 

zwrócił uwagę na środki finansowe wydatkowane na remont ul. Brokowskiej. Radny zapytał 

co w ramach 200 tys. zł. przeznaczonych na modernizację ul. Brokowskiej zostało zrobione.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na dłuższym odcinku 

ulicy została sfrezowana większa część drogi i wykonana nowa nakładka asfaltowa.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że w związku z powyższym należy 

rozumieć, że w miejscach najbardziej zdewastowanych została położona nowa część asfaltu. 

Radny następnie nawiązał do tematu projektu wsparcia senior. Radny zapytał na czym 

powyższy projekt ma polegać.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że rozstrzygnięcie 

postępowania przetargowego w tej sprawie planowane jest na dzień 3 grudnia br.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że po rozstrzygnięciu w/w projekt 

będzie realizowany przez miasto. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że 

projekt będzie działał i funkcjonował przy „kuchni miejskiej”. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że są to dwa różne projekty, które będą współdziałały 

wspólnie. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że na w/w zadanie 

miasto pozyskało dofinansowanie w kwocie 150 000,00 zł.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał czy uzyskane dofinansowanie zostało przeznaczone na 

inwestycję i realizację tego zadania czy na bieżące utrzymanie.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że dofinansowanie zostało 

pozyskane na inwestycję.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że powyższy projekt będzie 

działał w ramach MOPS.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał o realizację inwestycji ulicy Prusa. Radny zwrócił 

uwagę, że na w/w ulicy wymieniany był krawężnik. Radny zapytał co jeszcze będzie 

realizowane w ramach tej inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną 

wymieniany jest krawężnik przy ul. Prusa, którego wymiana przewidziana jest na całej 

długości ulicy. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że planowana jest 

również wymiana części nawierzchni drogi ul. Prusa.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy planowana jest budowa ronda na skrzyżowaniu 

ul. Prusa / Zwycięstwa.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak.  

Radny p. Paweł Pecura zauważył, że wykonywany był remont drogi ul. Lubiejewskiej 

na odcinku od Lubiejewa do wiaduktu. Radny w związku z powyższym zapytał czy miasto 

posiada jakaś wiedze czy planowana jest realizacja tej inwestycji po drugiej stronie drogi.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie posiada wiedzy w tym 

zakresie. 

Radny p. Paweł Pecura zapytał jaki jest końcowy termin wykonania ul. B. Prusa.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jeszcze w br.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy miasto już wie do jakiego projektu przystąpi 

w związku z uzyskaniem dotacji na modernizację ul. Kościuszki.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto będzie starało się 

o pozyskanie środków w tym zakresie w ramach projektów rządowych.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu spotkania w/s rewitalizacji miasta. 

Radny zwrócił uwagę, że podczas przeprowadzonego spotkania możliwe było złożenia przez 

osoby zainteresowane wniosków. Radny zapytał kiedy będzie wiadomo czy złożone wnioski 

zostaną uwzględnione.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest 

w stanie odpowiedzieć na zadane pytanie.  

Radny p. Bogusław Konrad w związku z powyższym zwrócił się z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi w tym zakresie na najbliższe posiedzenie Komisji. Radny zapytał czy w ramach 

obecnego budżetu są jeszcze do dyspozycji jakieś środki przewidziane na utwardzenie 

nawierzchni drogi.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak.  

Radny p. Paweł Pecura odniósł się kwestii poruszonej przez radnego p. Stanisława 

Dylewskiego dotyczącej programu na budowę dróg. Radny zwrócił uwagę, że planowane jest 

w najbliższym czasie ogłoszenie tego programu wobec czego na chwilę obecną należy 

zaczeka do chwili jego ogłoszenia.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu realizacji programu mieszkanie plus. 

Radny zapytał czy jest władzom miasta wiadomo coś na temat tego programu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że sprawa ta jest cały czas 

monitorowana informując jednocześnie, że zostało podane kilka miejsc lokalizacyjnych.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił się z prośbą o udzielenie odpowiedzi, o których 

miejscach mowa.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jednym ze wskazanych 

miejsc jest miejsce w obrębie osiedla ul. Warszawska.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania 

co do przedmiotowego projektu uchwały. W związku z brakiem dalszych głosów w/s 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zaproponowała poddanie pod głosowanie 

celem zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym przez 

burmistrza  kształcie. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2018 – 2027. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu dyskusji.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że WPF zostały wprowadzone 

te zmiany, które znalazły się również w powyżej omawianym projekcie uchwały w/s zmiany 

WPF Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2018 – 2027. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

zwróciła uwagę, że w tabelarycznej zmianie prognozy te same zmiany zostały naniesione. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zmianie uległa również kwota 

deficytu i kwota kredytu z uwagi na to, że zmieniły się podstawowe wartości ekonomiczne 

miasta.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała jakie będzie na koniec roku planowane 

zadłużenie miasta.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że powyższy wskaźnik ulegnie 

jeszcze zmianie wobec czego na chwilę obecną trudno odpowiedzieć na powyższe pytanie.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązując do tematu dyskusji zwróciła uwagę, że 

pomiędzy jednym a drugim projektem uchwały powinna zostać zachowana spójność. Radna 

wyraziła zdanie, że w przedstawionym projekcie uchwały zostały zawarte tak duże różnice, że 

przedstawiona WPF jest mało realistyczna.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do projektu uchwały WPF 

wyjaśniała, że wskazana przez radną różnica jest różnicą planistyczną, która może jeszcze 

ulec zmianie. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że bardzo chętnie wyjaśni 

radnej każdą jedną pozycję znajdującą się w projekcie uchwały WPF. Skarbnik Miasta  

p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że o tym jak kształtuje się wynik finansowy miasta  

i planowany poziom zadłużenia mówi sprawozdanie.  
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Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy podjęte uchwały w zakresie WPF są 

przesyłane i analizowane przez RIO.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że tak są one przekazywane do 

RIO a następnie opiniowane przez RIO.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy wobec tego w razie wystąpienia nieścisłości 

RIO wychwyci je.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że sam program na etapie pisania 

wychwyci występujące nieścisłości.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania 

co do przedmiotowego projektu uchwały. W związku z brakiem dalszych głosów w/s 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zaproponowała poddanie pod głosowanie 

celem zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2018 – 2027. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym przez 

burmistrza kształcie. 

c/ zmieniająca uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 r.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedmiotowego projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do przedmiotowego projektu 

uchwały poinformowała, że ma on związek z przedstawionym powyżej projektem uchwały 

w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła 

uwagę, że jest on konsekwencją w/w projektu uchwały i przewiduje on zmniejszenia deficytu 

i zmniejszenie planowanego kredytu.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zaproponowała poddanie pod 

głosowanie celem zaopiniowania  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w/s zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego w 2018 r.  
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Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w/s zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

w 2018 r. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym przez 

burmistrza kształcie. 

d/ w/s dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu 

Miasta Ostrów Mazowiecka instrumentem płatniczym.   

Radny p. Stanisław Dylewski zaproponował aby przy roznoszeniu decyzji 

podatkowych dołączyć również ulotki na temat programu antysmogowego. Radny nawiązał 

do tematu zanieczyszczenia powietrza na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. Radny zwrócił 

uwagę, że problem ten wynika w dużej mierze z używania niedozwolonego opału do celów 

grzewczych.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy powyższy program był już testowany. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że testy w tym zakresie były 

wykonywane.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zaproponowała aby poddać pod 

głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały w/s dopuszczenia zapłaty podatków  

i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka instrumentem 

płatniczym.   

Projekt uchwały w/s dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody 

budżetu Miasta Ostrów Mazowiecka instrumentem płatniczym. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym przez 

burmistrza kształcie. 

AD. 4 

Sprawy różne. 

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu sklepu znajdującego się przy  

ul. 3-go Maja. Radny przypomniał, że została w tej sprawie podjęte jednogłośne stanowisko 

Rady Miasta dotyczące likwidacji w/w sklepu. Radny przypomniał równie, że miał być 

przygotowany projekt uchwały w/s wychowania w trzeźwości, ilości sklepów sprzedających 

alkohol oraz wydawaniu koncesji na sprzedaż napojów alkoholowych. Radny zauważył, że do 

tej pory nie ma sporządzonego projektu uchwały w/s natomiast sklep przy ul. 3-go Maja jak 

funkcjonował tak nadal funkcjonuje. Radny zwrócił uwagę na problemy związane  

z uciążliwością   funkcjonowania w/w sklepu w tym: zakłócanie porządku i zanieczyszczanie 

otoczenia. Radny poinformował, że zostało zebrane 120 podpisów mieszkańców z prośbą  
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o interwencję w/s i likwidację sklepu przy ul. 3-go Maja. Radny przypomniał, że mieszkańcy 

brali również udział w posiedzeniach Komisji Oświaty podczas, którego przedstawili swoje 

uwagi i prośby co do podjęcia działań w/w sprawie. Radny wyraził opinię, że przedstawione 

prośby  nie przyniosły żadnych rezultatów. Radny w związku z powyższym zapytał czy 

właściwa w/s uchwała zostanie przygotowana.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną trwają 

prace nad właściwym w tym zakresie projektem uchwały. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka zwrócił uwagę, że jeżeli zostanie podjęta uchwała zezwalająca sprzedaży alkoholu 

tylko do godziny 22
00

 to obejmie ona cały teren miasta. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka zauważył, że w związku z powyższym należy dokładanie rozważyć wszystkie 

argumenty za i przeciw.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do wypowiedzi Z-cy Burmistrza Miasta  

p. Zbigniew Chrupka poddał pod rozwagę czy alkohol jest produktem pierwszej potrzeby. 

Radny wyraził opinię, że w pełni wystarczająca jest sprzedaż napojów alkoholowych do 

godziny 22 
00

. 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu funkcjonowania sklepu przy  

ul. 3-go Maja zwrócił uwagę na kwestię wydanej koncesji na sprzedaż alkoholu. Radny 

zauważył, że w/w koncesji powinny zostać zawarte przesłanki mówiące o ewentualnym 

cofnięciu pozwolenia na sprzedaż alkoholu w przypadku wystąpienia uciążliwości 

związanych z funkcjonowaniem sklepu. Radny w związku z powyższym zapytał czy 

właściciel sklepu spełnia warunki zawarte w umowie koncesyjnej.  

Radny p. Stanisław Dylewski poinformował, że w związku z uciążliwością 

funkcjonowania sklepu zostało zgłoszonych na KPP 20 interwencji.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy tak duża liczba interwencji nie jest 

wystarczającą przesłanką do odebrania koncesji na sprzedaż alkoholu.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że zostały podjęte działania 

sprawdzające jak również zostało wszczęte postępowanie w/s.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy nie Urząd Miasta nie może zwiesić 

działalności jeżeli jest ona uciążliwa dla otoczenia.  

Radny p. Bogusław Konrad wyraził zdanie, że lepszym działaniem niż zawieszenie 

działalności byłoby odebranie koncesji. Radny nawiązując do wypowiedzi Z-cy Burmistrza 

Miasta p. Daniela Choinki  w/s trwającego postępowania zapytał jaki jest przewidywany 

termin jego zakończenia.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że trudno określić ponieważ 

zleży to od wielu czynników.  
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Radny p. Waldemar Pałys wyraził zdanie, że niezrozumiałym jest, że sprawa  naganna 

jest trudna do rozwiązania a radni w tej sprawie są bezradni.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że podobny problem był w przypadku 

sklepu znajdującego się przy ul. 11- go Listopada. Radny zauważył, że poprzez podjęcie 

właściwych działań sprawa funkcjonowania w/w sklepu została szybko rozwiązana. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do tematu funkcjonowania dworca PKS. Radny zapytał czy 

nie jest sprawą bulwersującą dla radnych, że dworzec PKS stoi pusty i niewykorzystywany 

natomiast parkowanie autobusów odbywa się przy ul. Kościuszki. Radny zauważył, że przy 

ul. Kościuszki brakuje godziwych warunków dla osób podróżnych. Radny zapytał kto wydał 

pozwolenie aby na ul. Kościuszki zatrzymywały się autobusy.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał czy zostało ogłoszone postępowanie przetargowe na 

kupno terenu po dworcu PKS.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał kto na chwilę obecną jest właścicielem terenu po 

dworcu PKS.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do tematu dyskusji wyjaśnił, 

że ogłoszony w/s przetarg nie dotyczył wyłącznie terenu po dworcu PKS ale był ogłoszony 

kompleksowo. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka w związku z powyższym wyjaśnił, 

że ogłoszony przetarg dotyczył zarówno dworca PKS jak również całej bazy znajdującej się 

na ul. Lubiejewskiej.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta p. Daniela 

Choinki o rozwiązanie problemu z przystankiem dla autobusów na ul. Kościuszki. Radny 

uzasadnił swoją prośbę tym, że zatrzymujące się przy ul. Kościuszki autobusy powodują 

znaczną uciążliwość dla pieszych i osób z wózkami.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał za jaką cenę został sprzedany teren po dworcu 

autobusowym.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że cena wywoławcza wynosiła 

2 200 000,00 zł. 

Radny p. Bogusław Konrad zauważył, że właściwym działaniem byłoby wystąpienie 

do nabywcy terenu z pytaniem o pomysł jaki ma on na jego zagospodarowanie.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest 

jeszcze wiadomo kto został nowym nabywcą nieruchomości. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka poinformował, że jak już będzie wiadomi kto został nowym właścicielem 

wówczas zostanie podjęta próbo rozmowy w powyższym temacie. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka zauważył, że nie może on na chwilę obecną zapewnić, że nowy nabywca 

będzie zainteresowany rozmową czy negocjacjami.  
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Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała jaki jest plan 

zagospodarowania przestrzennego na dany teren.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jako tereny usługowe  

z przeznaczeniem pod PKS lub parking.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu antysmogowego. Radny 

zaproponował zakup przez miasto czujników pomiaru zanieczyszczenia powietrza na terenie 

miasta.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła uwagę, że zakup tego rodzaju 

urządzeń pozwoli na określenie skali problemu.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na problem zanieczyszczania powietrza 

przez jednego z mieszkańców ul.11 –go Listopada. Radny poinformował, że w/w sprawa 

wielokrotnie była zgłaszana podczas Komisji Rady Miasta. Radny zwrócił się z prośbą  

o podjęcie działań w/s i mobilizację tej osoby do założenia filtra lub zmiany sposobu 

ogrzewania.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że władze miasta nie mogą 

narzucić obowiązku wymiany pieców informując jednocześnie, że sam zainteresowany musi 

wyrazić w tym zakresie zgodę i chęć.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu środków finansowych na remont 

kina. Radny zapytał jak długo miasto będzie finansowało nie swój budynek. Radny zwrócił 

uwagę, że teren jak również budynek, w którym znajduje się kino należy do KPPSP. Radny 

zauważył, że już na chwilę obecną miasto zainwestowało w/w budynek ponad 2 mln. zł.  

i planuje przeznaczenie kolejnych środków. Radny zapytał w jaki celu i czemu ma to służyć. 

Radny poddał pod rozwagę czy jeżeli jest to własność powiatu czy inwestycja nie powinna 

być współfinansowana przez powiat lub Ochotniczą Straż Pożarną. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że zaplanowana w projekcie 

budżetu na 2019 rok kwota 100 tys. zł. ma związek z uzyskanym przez MDK 

dofinansowaniem z środków zewnętrznych. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka 

wyjaśnił, że zaplanowane w budżecie środki zostaną przeznaczone na realizację ostatniego 

etapu remontu kina. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że w ostatnim 

etapie remontu kina został zaplanowany remont klatki schodowej i wykonanie windy dla osób 

niepełnosprawnych.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu remontu kina poinformował, że  

z pozyskanych informacji wynika, że kino nie zostało jeszcze odebrane i oddane do użytku. 

Radny zwrócił uwagę na brak przejścia i wyjścia awaryjnego po drugiej stronie sali  kinowej. 

Radny wyraził zdanie, że likwidacja przejścia może stanowić duże zagrożenie dla 
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bezpieczeństwa widzów. Radny zauważył, że w związku z powyższym odbiór kina przez 

właściwe w tym zakresie służby stoi pod znakiem zapytania.  

Radna p. Renata Trojanowska nawiązała do tematu informacji z realizacji zadań 

oświatowych. Radna zwróciła uwagę, że z przedstawionej w powyższym zakresie informacji 

wynika, że do subwencji miasto dokłada mniejszą lub większą sumę. Radna zapytała z czego 

wynikają tak duże różnice w tym zakresie. Radna zauważył, że z powyższej informacji 

wynika, że są szkoły gdzie dokłada się bardzo mało ale są i szkoły gdzie dokłada się bardzo 

dużo.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 
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